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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Elköltöztetik Budapestről a MATE Villányi- és Ménesi
úti campusát?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Sajtóértesülések szerint el kell költöznie a gödöllői Magyar Agrár- és Élettudományi Egyetemhez
(MATE)  csatolt  Budai  Campusnak  2025  nyaráig.  A  magyar  felsőoktatásban  ritka  gazdag
hagyománnyal rendelkező Budai Campust 1853-ban alapította Haszonkertészeket Képző Gyakorlati
Tanintézetként  Entz  Ferenc,  a  szabadságharc  orvosa.  Elméleti  és  gyakorlati  oktatást  is  adó
iskolájának központi gondolata az volt, hogy a kertészeti növények termesztése csak akkor lehet
sikeres, ha a szakemberek tudása megbízható, elméleti természettudományos alapokon áll.

A hírek szerint ezt, vagyis a több mint 150 éve működő campust számolnák fel Budán, minden kart
Gödöllőre költöztetve. Mint ahogy az bizonyára Ön előtt is ismert, több, kifejezetten oktatási célra
emelt  épület  található  a  területen,  nagyelőadókkal,  laboratóriumokkal,  valamint  kollégiummal,
amiket nehezen lehetne más célokra használni, mint oktatásra. Arról nem is beszélve, hogy több
száz hallgatónak, illetve oktatónak kellene költöznie Gödöllőre, sokaknak ez olyan nagy távolságot
jelentene,  hogy  a  napi  ingázás  lehetetlen  lenne:  kénytelenek  lennének  vagy  költözni  akár  az
otthonuk eladása árán, vagy pedig az egyetemüket, munkahelyüket elhagyni.

A terület jövőbeli sorsa kérdéses, de sajtóhírek szerint a terület értékesítése valószínűsíthető. Ez
veszélybe sodorná a természetvédelmi terület további sorsát is.

Mivel Miniszter Úr a MATE Kuratóriumának tagja, ezért arra kérem, hogy válaszoljon az alábbi
kérdésekre,  ezzel  segítve,  hogy  az  Országgyűlés  naprakész  információkkal  rendelkezzen  a
döntésekről:

1) Valóban megszüntetik és Gödöllőre költöztetik a Budai Campust? Ha igen, mikortól?



 
2) Kikérte-e a Kuratórium a Budai Campuson dolgozók véleményét a költözést jelentő döntés
előtt? Ha nem, miért nem?

3) Nem tartanak-e attól,  hogy a hallgatók,  illetve  oktatók nem vállalják a Gödöllőre való
kiköltözést, illetve napi ingázást?

4) Mi lesz a fokozottan védett természeti terület sorsa?

Várom mihamarabbi válaszát.
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